



Gold Vit C 2000 SHOT

EN Gold Vit C 2000 SHOT Liquid food supplement in ampoules with high vitamin C. Lemon flavour. The product is intended for adults with an increased demand for vitamin C. The product is suitable for vegetarians. Recommended use: drink 1/2 of the ampoule (12.5 ml) once a day, 30 minutes before meals. Once opened, keep refrigerated and consume within 24 hours. 1 ampoule contains 2 portions. Measure the recommended daily dose of the product (12.5 ml) using the attached measuring cup. Do not exceed the recommended daily dose. Food supplements should not be used as a substitute for a varied and balanced diet. A varied and balanced diet and a healthy lifestyle are recommended. Keep out of reach of children. Warnings: the product should not be used in case of hypersensitivity to any of its ingredients, people with iron metabolism disorders (thalassaemia, haemochromatosis), pregnant or breastfeeding women should consult the use of the preparation with their physician. Do not use together with other preparations containing vitamin C. Excessive consumption (exceeding the daily portion) may produce laxative effects. In the case of symptoms from the digestive system, discontinue use. Daily dose is 1000 mg. Ingredients: calcium – multibit; sugar; water; ascorbic acid; apple juice concentrate (20%), vitamin C (PureWay™), L-ascorbic acid, flavonoids, citrus bioflavonoids.

DE Gold Vit C 2000 SHOT Flüssiges Nahrungsergänzungsmittel in Ampullen, mit hohem Vitamin C. Zitrusengeschmack. Dieses Produkt ist für Erwachsene bestimmt, die ihre Ernährung mit Vitamin C ergänzen wollen. Produkt eignet sich für Vegetarier. Empfohlene Tagesdosis: einmal täglich die Hälfte (1/2) einer Ampulle (12,5 ml) einnehmen. Vor Gebrauch schütteln. Nach dem Öffnen in dicht verschlossener Verpackung im Kühlschrank aufbewahren und innerhalb von 24 Stunden verbrauchen. 1 Ampulle enthält 2 Tagesdosen. Die empfohlene Tagesportion des Produktes (12,5 ml) messen Sie bitte mit dem beigefügten Messbecher. Die angegebene empfohlene tägliche Verzehrmenge darf nicht überschritten werden. Nahrungsergänzungsmittel dürfen nicht als Ersatz für eine abwechslungsreiche, ausgewogene Ernährung und eine gesunde Lebensweise verwendet werden. Außerhalb der Reichweite von kleinen Kindern aufbewahren. Hinweis: verwenden Sie das Präparat nicht, wenn Sie gegen einen seiner Bestandteile überempfindlich sind. Personen mit Störung des Eisentoffwechsels (Thalassämie, Hämochromatose), Schwangerschaft oder Stillzeit Frauen sollten vor der Anwendung des Präparates einen Arzt konsultieren. Vermeiden Sie keine anderen Präparate, die Vitamin C enthalten. Übermäßiger Konsum (Überschreiten der Tagesdosis) kann eine abführende Wirkung haben. Bei Störung des Verdauungssystems die Anwendung einstellen. Die Tagesdosis beträgt 1000 mg. Inhaltsstoffe: Calcium-Multibit, Zucker, Wasser, Zitruskonzentrat, Äpfelsaft aus Äpfelsaftkonzentrat (20%), Vitamin C (PureWay™), L-Ascorbinsäure, Aromen, Zitrus-Bioflavonoide.

PL Gold Vit C 2000 SHOT Sólne suplement diety w ampulkach z wysoką zawartością witaminy C. Smak cytrynowy. Produkt przeznaczony jest dla osób z zwiększonym zapotrzebowaniem na witaminę C. Produkt jest odpowiedni dla wegetarian. Zalecane użycie: wypić 1/2 ampulki (12,5 ml) raz dziennie, 30 minut przed posiłkami. Po otwarciu przechowywać w lodówce i spożyć w ciągu 24 godzin. 1 ampulka zawiera 2 porcje. Mierz zalecane codzienne dawki produktu (12,5 ml) przy pomocy przyłączonego miarki. Nie przekraczaj zalecanej dawki. Nie należy używać suplementów diety jako zamiennika zróżnicowanej i zbilansowanej diety. Zróżnicowana i zbilansowana dieta oraz zdrowy tryb życia są zalecane. Wystrzegaj się nadużywania. Nie należy używać suplementów diety w przypadku nadwrażliwości na którykolwiek z składników. Osoby z zaburzeniami metabolizmu żelaza (talasemia, hemochromatoza), kobiety w ciąży i karmiące piersią powinny skonsultować z lekarzem przed użyciem suplementu diety. Nie należy łączyć suplementu diety z innymi preparatami zawierającymi witaminę C. Nadmierne spożycie (przekroczenie dawki) może wywołać efekt przeczyszczający. W przypadku objawów ze strony układu pokarmowego, należy przestać używać suplementu diety. Codzienne dawki wynoszą 1000 mg. Składniki: wapń – multibit, cukier, woda, koncentrat soku jabłkowego, witamina C (PureWay™), kwas askorbinowy, flawonoidy, bioflawonoidy cytrusowe.

Nutrition information/ Nährwertinformationen/ Nutřične informácie/ Výživové hodnoty	1/2 of the ampoule = 1 daily portion (12.5 ml) 1/2 ampulle = empfohlene Tagesdosis (12,5 ml) 1/2 ampulka = 1 dzienna porcja (12,5 ml)
Información nutricional/ Informacja żywieniowa	1/2 ampoule = 1 dzienna porcja (12,5 ml) 1/2 ampulka = 1 dzienna porcja (12,5 ml)
Vitamin C/ Vitamina C/ Vitamina C/ Vitamina C	1000 mg (1250%*)
Citrus bioflavonoids/ Zitrus-Bioflavonoide/ Citrazne bioflavonoidy/ Bioflavonoidy cytrusowe	15 mg

*NRV/ RVM/ RRP/ VNR/ VNR – nutrient reference value/ Nährstoffgehaltswert nach LMV/ referenční výživové hodnoty/ referenční hodnota přijmu/ Valoarea Nutritională de Referință conform Regulamentului UE nr. 1169/2011/ referençijnia wartość spożywcza.

EN Gold Vit C 2000 SHOT Liquid food supplement in ampoules with high vitamin C. Lemon flavour. The product is intended for adults with an increased demand for vitamin C. The product is suitable for vegetarians. Recommended use: drink 1/2 of the ampoule (12.5 ml) once a day, 30 minutes before meals. Once opened, keep refrigerated and consume within 24 hours. 1 ampoule contains 2 portions. Measure the recommended daily dose of the product (12.5 ml) using the attached measuring cup. Do not exceed the recommended daily dose. Food supplements should not be used as a substitute for a varied and balanced diet. A varied and balanced diet and a healthy lifestyle are recommended. Keep out of reach of children. Warnings: the product should not be used in case of hypersensitivity to any of its ingredients, people with iron metabolism disorders (thalassaemia, haemochromatosis), pregnant or breastfeeding women should consult the use of the preparation with their physician. Do not use together with other preparations containing vitamin C. Excessive consumption (exceeding the daily portion) may produce laxative effects. In the case of symptoms from the digestive system, discontinue use. Daily dose is 1000 mg. Ingredients: calcium – multibit; sugar; water; ascorbic acid; apple juice concentrate (20%), vitamin C (PureWay™), L-ascorbic acid, flavonoids, citrus bioflavonoids.

DE Gold Vit C 2000 SHOT Flüssiges Nahrungsergänzungsmittel in Ampullen, mit hohem Vitamin C. Zitrusengeschmack. Dieses Produkt ist für Erwachsene bestimmt, die ihre Ernährung mit Vitamin C ergänzen wollen. Produkt eignet sich für Vegetarier. Empfohlene Tagesdosis: einmal täglich die Hälfte (1/2) einer Ampulle (12,5 ml) einnehmen. Vor Gebrauch schütteln. Nach dem Öffnen in dicht verschlossener Verpackung im Kühlschrank aufbewahren und innerhalb von 24 Stunden verbrauchen. 1 Ampulle enthält 2 Tagesdosen. Die empfohlene Tagesportion des Produktes (12,5 ml) messen Sie bitte mit dem beigefügten Messbecher. Die angegebene empfohlene tägliche Verzehrmenge darf nicht überschritten werden. Nahrungsergänzungsmittel dürfen nicht als Ersatz für eine abwechslungsreiche, ausgewogene Ernährung und eine gesunde Lebensweise verwendet werden. Außerhalb der Reichweite von kleinen Kindern aufbewahren. Hinweis: verwenden Sie das Präparat nicht, wenn Sie gegen einen seiner Bestandteile überempfindlich sind. Personen mit Störung des Eisentoffwechsels (Thalassämie, Hämochromatose), Schwangerschaft oder Stillzeit Frauen sollten vor der Anwendung des Präparates einen Arzt konsultieren. Vermeiden Sie keine anderen Präparate, die Vitamin C enthalten. Übermäßiger Konsum (Überschreiten der Tagesdosis) kann eine abführende Wirkung haben. Bei Störung des Verdauungssystems die Anwendung einstellen. Die Tagesdosis beträgt 1000 mg. Inhaltsstoffe: Calcium-Multibit, Zucker, Wasser, Zitruskonzentrat, Äpfelsaft aus Äpfelsaftkonzentrat (20%), Vitamin C (PureWay™), L-Ascorbinsäure, Aromen, Zitrus-Bioflavonoide.

Produkt/ Hersteller/ Výrobca/ Výrobce/ Producent/ Producent:
 Olimp Laboratories Sp. z o.o.
 PuroWay 39-200 Polina, Poland
 tel. +48 146803300, e-mail info@olimp-labs.com
 Vertrieben durch/ OLIMP Laboratories Germany Zweigniederlassung
 der/ Olimp Laboratories Sp. z o.o. GmbH/ polskimiwniki.pl
 Am Weiher 8, 63305 Langenselbold, Germany
 www.olimp-labs.com

Gold Vit C 2000 SHOT

Food supplement/ Nahrungsergänzungsmittel/ Výživový doplnok/
 Doplňák stravy/ Suplement alimentar/ Suplement diety

9 ampoules/ Ampulek/
 ampulki/ fiole/ ampulek
 225 ml

1 ampoule/ Ampulle/
 ampulka/ ampule
 25 ml

Gold Vit C 2000 SHOT



PUREWAY™ and PureWay™ logo are trademarks of the
 Olimp Labs, LLC in the U.S. and/or other countries.

Food supplement/ Nahrungsergänzungsmittel/ Výživový doplnok/
 Doplňák stravy/ Suplement alimentar/ Suplement diety

NO PRESERVATIVES

ampoules/ Ampulek/
 ampulki/ fiole/ ampulek 9 x 1

C Gold Vit C

2000 SHOT

Lemon flavour
 Zitronengeschmack
 O smaku cytrynowym

Fruit juice added/
 Z dodatkiem soku
 owocowego

2000 mg
 of vitamin C in the ampoule!

PUREWAY

Vegan friendly

SCAN ME

 TM SMART

